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ÅRSREGNSKAP OG ÅRSMELDING 2017 RØMSKOG KOMMUNE 

 

 
RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Rømskog kommunes årsregnskap og årsmelding for 2017 godkjennes. 

2. Regnskapet for 2017 er gjort opp med udisponert regnskapsmessig mindreforbruk drift 

kr 4 648 539,45 som avsettes på generelt disposisjonsfond (25699020)og udisponert 

resultat investering kr 579 270 som avsettes på ubundet investeringsfond (25300000). 

 

 

BEHANDLING 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt, med tillegg av ønsker under punkt 1. nedenfor. 

1.  Det er et ønske fra brukerutvalget om å benytte noe av overskuddet til fiskebrygger 

tilrettelagt for mennesker med nedsatt funksjonsevne. Det er et ønske om at Tukuelva 

stien som er tilrettelagt for mennesker med nedsatt funksjonsevne vedlikeholdes. Det 

sees et behov for skilting til gymsal og festsal for rullestolbrukere. Dersom det fortsatt 

er kontorlokaler til utleie bør dette annonseres jevnlig i Rømsjingen og på kommunens 

hjemmeside. Brukerutvalget anser det viktig at kjøkkenet oppgraderes og at 

tjenestetilbudet opprettholdes. 

 

BRUKERRÅDETS INNSTILLING: 

Rømskog kommunes årsregnskap og årsmelding for 2017 godkjennes. 

Regnskapet for 2017 er gjort opp med udisponert regnskapsmessig mindreforbruk drift kr 

4 648 539,45 som avsettes på generelt disposisjonsfond (25699020)og udisponert resultat 

investering kr 579 270 som avsettes på ubundet investeringsfond (25300000). 

1.  Det er et ønske fra brukerutvalget om å benytte noe av overskuddet til fiskebrygger 

tilrettelagt for mennesker med nedsatt funksjonsevne. Det er et ønske om at Tukuelva 

stien som er tilrettelagt for mennesker med nedsatt funksjonsevne vedlikeholdes. Det 

sees et behov for skilting til gymsal og festsal for rullestolbrukere. Dersom det fortsatt 

er kontorlokaler til utleie bør dette annonseres jevnlig i Rømsjingen og på kommunens 

hjemmeside. Brukerutvalget anser det viktig at kjøkkenet oppgraderes og at 

tjenestetilbudet opprettholdes. 
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RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Tertialrapport for 1.tertial 2018 tas til orientering. 

 

BEHANDLING: 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt med et tilleggspunkt. 

• Brukerrådet ser det som positivt at måltidene i uka er flyttet, det har medført økt sosialt 

fellesskap for beboerne. 

 

BRUKERRÅDETS INNSTILLING: 

Tertialrapport for 1.tertial 2018 tas til orientering. 

• Brukerrådet ser det som positivt at måltidene i uka er flyttet, det har medført økt sosialt 

fellesskap for beboerne. 

 

 
 


